
Rada školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou 
 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy konané dňa 18.3.2024 
 
Čas zasadnutia:  14,00 hod. 

Ukončenie zasadnutia: 14,30 hod. 

Počet strán zápisnice:  3 

PROGRAM: 

1. Privítanie členov rady školy a hostí – predseda RŠ 

2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy – predseda RŠ 

3. Informácia o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 2023/2024 – 

riad. školy 

4. Aktuálne problémy školy – riad. školy  

5. Návrhy počtu žiakov a tried v 1. ročníku na školský rok 2024/2025 – riad. školy 

6. Diskusia  

7. Návrh na uznesenie  

8. Záver 

_______________________________________________________________________________ 

K bodu č. 1 

Predsedníčka rady školy p. Mgr. Renáta Balážová privítala členov rady školy a p. riaditeľku. P. 
predsedníčka ospravedlnila p. Ing. Benkeho a p. Šalátu zo zasadnutia RŠ. Zasadnutia RŠ sa 
zúčastnilo 9 členov. Zasadnutie RŠ bolo uznášania schopné. Členov rady školy oboznámila 
s programom zasadnutia. Písaním  zápisnice poverila p. Lenku Urbanovú. Za overovateľa zápisnice 
určila p. Annu Jančíkovú. 

Členovia rady školy hlasovali o programe zasadnutia. 

Program bol členmi RŠ jednohlasne schválený.  

_______________________________________________________________________________ 

K bodu č. 2 

Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy 

P. predsedníčka vykonala kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
a skonštatovala, že všetky body z uznesenia boli splnené. P. riaditeľka mala za úlohu informovať 
ohľadne Brejky automatu. P. Pupala sa na predchádzajúcom zasadnutí rady školy pýtal na 
fungovanie brejky automatu. Po návšteve zástupkyne RŠ, ktorá má zodpovednosť za automat 
poskytla p. Pupalovi podrobné informácie o možnostiach využitia brejky karty.  V KE a PO kraji sú 
vybraté školy, kde sa testuje projekt výdaja mlieka na celý mesiac. My nepatríme do tohto 
projektu.  
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 3 

Informácia o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 2023/2024 
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Riaditeľka školy poskytla členom rady školy informácie z pedagogickej rady konanej v januári 2024 

o výchovno-vzdelávacích výsledkoch žiakov za 1. polrok školského roka 2023/2024. 

_______________________________________________________________________________ 

 
K bodu č. 4 

Aktuálne problémy školy – riad. školy  

Riaditeľka školy požiadala p. prednostku o pomoc, ktorú zriaďovateľ prisľúbil pri sfunkčnení 
počítačového laboratória. Jednalo by sa o stavebné práce, ktoré je potrebné zrealizovať 
v počítačovej učebni, v zborovni a na chodbe by sa jednalo o pokládku novej dlažby namiesto 
gumolitu. P. prednostka oznámila, že sa má zriadiť sociálny podnik, cez ktorý si škola bude môcť 
objednať tieto služby. P. riaditeľka podotkla, že problémom je práve to, že financie na úhradu tejto 
služby škola mať nebude, a  ako škola sme mali prisľúbenú pomoc od zriaďovateľa, avšak tá sa od 
odchodu ZŠ Salkaházi neuskutočnila. P. Prednostka podotkla, že našu žiadosť evidujú, a keď to 
bude možné, tak budeme v poradí.  
_______________________________________________________________________________ 
 

K bodu č. 5 

Návrhy počtu žiakov a tried v 1. ročníku na školský rok 2024/2025 

Riaditeľka školy prerokovala s členmi rady školy, po prerokovaní v pedagogickej rade počty žiakov 
a tried 1. ročníkov podľa kapacitných možností školy nasledovne: 

- Počet možných prijatých predškolákov do 1. ročníka – 75  
- Počet možných otvorených prvých ročníkov – 3 

Po novele zákona o výchove a vzdelávaní je maximálny počet žiakov 1. ročníka navýšený z 22 na 
25 žiakov.  
_______________________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 6 

Diskusia 
Do diskusie sa prihlásila p. prednostka PaedDr. Klára Vranaiová, PhD., ktorá informovala členov 
rady školy, že z dôvodu nepostačujúcich finančných prostriedkov na osobné náklady pre 
zamestnancov školy v decembri v roku 2023, od januára 2024 zadržiava mesto 2 % z normatívu 
z škôl, ktorých je zriaďovateľom pre prípad, keby bolo potrebné použiť finančné prostriedky pre 
našu školu. Jasnejšie to bude v októbri, kedy sa bude robiť úprava rozpočtu podľa počtu žiakov. 
Ďalej p. prednostka informovala, že mesto podalo projekt na úpravu átria. Ide o vodozádržné 
opatrenia v areáli  ZŠ Severná 21 v Moldava nad Bodvou. 

 
K bodu č. 7 

Návrh na uznesenie:  

Rada školy  

a) Berie na vedomie 
- kontrolu uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
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- informáciu RŠ o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 
2023/2024 

- informáciu o chode školy a aktuálnych problémoch školy 
- návrhy počtu tried v 1. ročníku a počtu prijímaných žiakov do 1. ročníka 

Návrh uznesenia bol členmi rady školy jednohlasne schválený. 
_______________________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 8 

Záver 

Rokovanie schôdze rady školy ukončila p. predsedníčka Mgr. Renáta Balážová, ktorá sa poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 
Zápisnicu vyhotovila: Lenka Urbanová    ............................................ 

Zápisnicu overil: Anna Jančiková     ............................................ 

V Moldave nad Bodvou, 19.3.2024     ............................................ 

               Mgr. Renáta Balážová 

            predsedníčka rady školy 


